
 

 

Endelig besvarelse af spørgsmål nr. 421 (Alm. del), 
som Folketingets Sundhedsudvalg har stillet til inden-
rigs- og sundhedsministeren den 28. marts 2007 
 

Spørgsmål nr. 421: 
"Hvad er forklaringen på, at prolastin ikke er taget i anvendelse, når såvel 

EU som Lægemiddelstyrelsen har godkendt medicinen?” 

 

Svar: 
 

Jeg skal henvise til min besvarelse af spørgsmål 420 (alm. del) fra Folke-

tingets Sundhedsudvalg. 

Indenrigs- og Sundhedsministeriet 
Dato: 9. maj 2007 

Kontor: Sundhedspolitisk kt. 

J.nr.: 2007-12165-267 

Sagsbeh.: mrni 

Fil-navn: SUU S nr. 421 - Alfa-1 

 

Sundhedsudvalget 
SUU alm. del - Svar på Spørgsmål 421
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